
ESPORTS 

DE NOU ESPORT ES 
COLAR A S A N I 
JORDI 

L ' esport escolar 
es podría qualificar 
com un bon recurs 
per r esport del jo-
vent, un recurs pels 
nois i noies que no 
tenen la sort de poder 
jugar en un club fédé-
rât, i se' Is dona I ' o-
portunitat de poder 
practicar-lo en I ' àm-
bit competitiu mitjan-
çant I.'escola. 

Al nostre pöble 
ja s ' havia intentât 
participar-hi fa dos 
anys, a I ' Escola Sant 
Jordi, però cal dir que 
va ser un fracàs. A-
quest any amb el can-
vi de direcció s ' ha 
volgut tornar a pro-
var I ' experiència, però 
depèn del molts fac-
tors que la cosa rutili 
o no. 

Però qui ho ma-
nega tot això? Dones 
podem dir que exclusi-
vament I ' Associació 
de Pares d ' Alumnes 
(A.P.A. ) , però perqué 
funcioni fa falta la col-
laboració dels pares-
dels alumnes que tenen 
la ilusió de participar-
hi. Perqué, sense voler 
ofendre a ningú, hi ha 
molts pares que no te-
nen en compte aquest 
fet, i després d ' haver 
firmat el.consentiment 
perqué el"seu fill parti-
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RESUM ESPORTIU 

Novament encetem el resum esportiD d ' äflî e^ta secció per parlar 
del Patronat d' Esports que ja vam inforríiar, punlüälment i com a pri-
micia, en el seu dia, quan tan sols era això, una noticia pel futur. Però un 
futur que no sembla gaire Ilunyà, ans el contrari; si.en el darrer número 
anunciávem la redacció i publicació dels estatuts del. Patronat, tot espe-
rant la seva probable aprovació per part de les eijtitats esportives del 
pöble, (que el cap i a la fi han de ser elles qui han d'aprovar-ho) enguany 
estem ja en condicions d 'a f i rmar que eis esmentats estatuts han estât ja 
aprovats per les entitats, de forma unanime i amb tant sols una o dues 
petites modificacions de 1' original. Pel que ha pogut saber "ROQUE-
ROLS", sembla que existeix bona voluntat entre les diverses entitats que, 
amb d 'a l t res que poden venir mes tard, han de beneficiar-se del Patro-
nat. Ara tan sols manca que el dia 15 del mes que estem el Pie de 1' A-
juntament doni el vist i plau per a que el Patronat comenci a funcionar 
després de vacances. En pagines posteriors un s ' informem más detalla-
dament de I ' estât actual de la qüestió. 

Adentrant-nos al que ha estât I ' ESPORT ROOUEROL en aqüestes 
4 setmanes darreres, comencem pel fútbol felicitant-nos pel bon estât 
en que es troben eis equips Amateurs. Si 1' any passat només podiem 
fer que reflectir la mediocre situació que els nostres equips ocupaven 
en la classificació, ara tocar dir, afortunadament, el contrari. Els tres 
equips del municipi (La Torreta, La Roca i la Penya) ocupaven, per 
aquest ordre els 3 primers Noes de la tabla del grup desé d ' Aficionats. 
Que la ratxà segueixi a ix i , i que I ' any vinent poguem veure algun d 'a-
quests equips a Tercera Regional (recordem que son dos els equips 
que pujen de categoria, al menys tal com va ser la temporada anterior). 
En canvi, amb el Juvenil que la Penya té a 2ona. Divisió ( i que tants elo-
gis va rebre des d ' aqüestes mateixes págines la temporada anterior, en 
la que va assolir I'ascens) no podem dir el mateix. Repetim en que déiem 
el mes passat: la nova categoria sembla fer-se-li massa gran als nostres ju-
venils. Una pena. 

En Futbol-sala hem de dir, lamentablement, el que ja hem dit an-
teriorment, i és que el paper que la Unió Esportiva està fent en el seu 
primer any en competició és pobríssim, molt pitjor del que, ben segur, 
es pensaven jugadors i junta a principi de temporada. Tan sois dos empats 
i una victoria, però enmig de diverses golejades en contra, són el balanç 
de r equip roquerol. Pensem que nomás es tracti de les conseqüéncies 
que la primera temporada d ' un equip pugui patir, i esperem que no es 
faci tardar l'assentament del nostre equip en la categoria. 

A falta d ' una jornada per acabar la fase valedera pels play-off 
d ' ascens i descens, el B.M. La Roca ja s ' ha classificat definitivament 
per jugar el d ' ascens, fita que s ' havien fet a principis de temporada. 

El recolzament de la Junta Directiva junt amb la bona i mágnífica 
tasca que ha realitzat 1' entrenador, Jacint Cabanillas, han fet possible 
aquest fet. Cai també felicitar a tota 1' afició, ja que en tots moments 
ha apoyat a I 'equip. 

Des d ' aqüestes linees, aprofitem en nom de la Revista ROQUE-
R O L S per a felicitar a I ' equip del B.M. La Roca pel seu éxit. Enhora-
bona ü! 

Pel que fa a I ' equip juvenil, hem de dir que a falta d ' una jorna-
da per acabar segueix en cinquena posició, posició que intentará millorar 
la próxima jornada. El problema que té aquest equip és la falta de plan-
tilla, ja que en sis nois com són actualment és impossible fer bons résul-
tats. Però deixant a banda tot això, són ells els qui ho intenten fer-ho 
el millor possible. En nom de I 'equip , ens han demanat que felicitessim 
l'entrenadir "Derne" per la paciència que ha de tenir dins I 'equip. 

La classificació del Domino 1' encapçala la parella J.Santafé -
Caballero, parella que está disposada a aconseguir el torneig. 

Pel que fa al C.P. La Roca, hem de recordar que aquest mes acaba 
la Higa i que després de Nadal, comencen un torneig de l'amistat organit-
zat per un equip de Petanca de Sant Celoni i que hi participaran alguns 
equips del Vallès. 
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